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Након прошлосезонског шампиона РС Приједора на старту првенства, до побједе у
дворани Борик над младом екипом ОКК Борац стигао је и бијељински Радник, и то
резултатом 54:76, забиљеживши на тај начин трећи тријумф, док су црвено-плави
уписали трећи лигашки пораз, уз једну побједу, остварену над Козаром у трећем колу.

  

  

      

  

- Прије свега, честитао бих екипи из Бијељине на заслуженој побједи. Њихово
искуство је дошло до изражаја и сломили су нас у другом полувремену. Што се тиче
нас, волио бих да екипа мало брже сазријева. Ја знам да је у то у неким тренуцима
тешко, да је за то потребно да прође доста времена како би се све то посложило.
Генерално гледано, нисам незадовољан њима, не треба заборавити чињеницу да нам
недостају два кошаркаша из прве петорке, која су јако битна за ову екипу  – рекао
је Божић након утакмице, истакавши да није задовољан борбеношћу тима.

  

- Нисам задовољан тим сегментом, посебно у другом полувремену. Никакав
проблем није ни да се изгуби лопта на неискуство, довољно је погледати број
личних грешака, нисмо изашли из бонуса у трећој и четвртој четвртини као млада
екипа која ни на шта друго не може да игра осим на борбеност. Желим да такве
ствари брже усвајамо, а сигуран сам да хоћемо и да је све ово једна велика школа.
Захвалио бих се овој дивној публици што нас и даље подржава и сигуран сам, како
вријеме буде одмицало, да ћемо постизати боље резултате и да ћемо их обрадовати
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многим побједама у дворани Борик  – истакао је Божић.

  

{youtube}LieyL84IztM{/youtube}

  

  

(борац-спорт, фото/видео: борац-спорт)
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